
Vragen van de PvdA, SP en GroenLinks aan wethouder Voorink over een 

straatnamencommissie 

Vorig jaar is er in Hilversum ophef ontstaan over het benoemen van een straatnaam naar 

burgemeester Boot. In maart heeft GroenLinks vragen gesteld over het meenemen van diversiteit als 

uitgangspunt voor het benoemen van nieuwe straatnamen. Ook in andere gemeenten, zoals 

Amsterdam en Rotterdam, is het benoemen van straatnamen een zeer actuele discussie. 

Ons is ter ore gekomen dat wethouder Voorink in gesprek is geweest met Pieter Hoogenraad over 

een nieuwe (betere) manier om straten te benoemen. Ook heeft burgemeester Pieter Broertjes 

recentelijk in het ‘gesprek met de burgemeester’ van GooiTV en de Gooi en Eembode aangegeven 

open te staan voor het idee om een straatnamencommissie te vormen. 

In Hilversum zijn er nog een aantal grote projecten waar op niet al te lange termijn meerdere nieuwe 

straten zullen ontstaan. Zo zijn er de plannen voor Monnikenberg en het Philipsterrein als ook de 

geheel nieuwe wijk die bij Crailo moet komen. Het lijkt ons dus relevant om op tijd te beginnen met 

het gesprek over straatnamen. De fracties van de PvdA, SP en GroenLinks juichen het toe als het 

college de signalen uit de samenleving oppakt en hiermee aan de slag gaat. Daarom hebben wij de 

volgende vragen: 

1. Klopt het dat de wethouder een gesprek heeft gehad met Pieter Hoogenraad over 

straatnaamgeving in Hilversum? Zo ja, kan de wethouder een algemene indruk geven van de zaken 

die zijn besproken? 

2. Zijn er nog andere mensen of partijen met wie het college hierover in gesprek is of in gesprek zou 

willen gaan? 

3. Wat is het huidige standpunt van het college met betrekking tot het instellen van een 

straatnamencommissie in de (nabije) toekomst? 

4. Kan de raad van u een voorstel verwachten over een – wat ons betreft – wijziging van de 

procedure inzake straatnaamgeving? 

5. Zo ja bij vraag 4, kunt u: 

a. Aangeven of en op welke termijn wij zo’n voorstel kunnen verwachten? 

b. Aangeven of het college bereid is om daarbij na te denken over het formuleren van 

uitgangspunten omtrent  

 Diversiteit 

 Bewonersinspraak, en 

 Een goede definitie van onomstredenheid bij personen? 

 

Met vriendelijke groeten, 

De fracties van PvdA, SP en GroenLinks 

 


